

致低、高班小童軍及家長：

新界地域及新界東地域將於 2026 年 2 月 1 日舉行「洞梓五十・童繫童行」活動，洞梓童軍中心於 1975 年正式啟用，至今已逾半個世紀，附近環境清幽恬靜，是舉行童軍露營及訓練的理想地點，多年以來孕育了無數傑出的童軍成員。希望透過是次活動回顧營地過往點滴，同時慶祝中心成立 50 周年的大日子。歡迎各小童軍成員及家長出席。活動資料如下：

日期：2026 年 2 月 1 日(星期日)

活動時間：上午 9 時正至下午 12 時 30 分

集合時間及地點：大會提供旅遊巴接載服務，上落車地點及時間容後通知。

地點：洞梓童軍中心

活動包括：五十周年回顧展覽、攤位遊戲、野炊活動、營地活動及分站活動。參加者完成指定數目分站，將獲得紀念章乙個。

費用：每位收費港幣 20 元正，該費用包括行政費、營費及來往活動地點的旅遊巴費，其他費用概由參加者自行負擔。(取錄後才收取費用)

服裝：1. 小童軍成員 - 本校冬季運動服及佩戴領巾；

2. 家庭成員 - 合適運動服裝或休閒服裝。

名額：30 位小童軍(每位小童軍可連同 2 位家長)

***凡參加者務必出席(如參加人數超出名額，將抽籤選出)

截止報名日期：2026 年 1 月 21 日(星期三)

備註：如當日天文台發出三號或以上的熱帶氣旋警告信號或紅色／黑色暴雨警告信號，請留意 eClass 最新消息。

***如有任何查詢，可致電 2450 2519 與布主任聯絡。

★於 26-1-2026(星期一)透過 eClass 及學校網頁公佈入選名單，請家長自行查閱。

★請各家長注意，參與活動純屬自願；家長可自行選擇。

順德聯誼總會
屯門梁李秀娛幼稚園
2026 年 1 月 16 日



✂

參加「洞梓五十・童繫童行」活動報名表

學生_____ () 參加 2026 年 2 月 1 日(星期日) 新界地域及新界東地域舉行「洞梓五十・童繫童行」活動。

(1) 陪同家長之姓名_____ (關係：_____ 及聯絡電話：_____)

(2) 陪同家長之姓名_____ (關係：_____ 及聯絡電話：_____)

家長簽署：_____

日期：_____

To parents of K2 and K3 scouts:

New Territories Region and East New Territories Region will hold 50 Years in Tung Tsz: Youth & Scout Journey on 1 February, 2026. The Tung Tsz Scout Center was officially launched in 1975 and now has been in existence for more than half a century. The surrounding environment is quiet and peaceful, making it an ideal place for scout camping and training. Over the years, it has nurtured countless outstanding scouts. It is hoped that through this event, we can review the past moments of the camp and celebrate the 50th anniversary of the center's establishment. All scouts and their parents are welcome to attend. The event details are as follows:

Date: 1 February, 2026 (Sunday)

Time: 9:00 a.m.-12:30 p.m.

Assembly time and location: The conference will provide shuttle bus services, and the pick-up and drop-off locations and times will be notified later.

Venue: The Tung Tsz Scout Center

Content: the fiftieth anniversary retrospective exhibition, booth games, picnic activities, camping activities, and station activities. Participants who complete a specified number of stations will receive a souvenir badge.

Fee: Each person is charged HK\$20, which includes administrative fees, operating expenses, and the cost of the tour bus to and from the event venue. All other expenses shall be borne by the participants themselves. (Fees will be collected only after acceptance)

Attire: 1. Scout: school winter sport uniform with scarf

2. Families: suitable sportswear or casual clothes

Quota: 30 Scouts (each Scout can be accompanied by 2 parents)

***All participants must attend (if the number of participants exceeds the quota, selection will be made by lottery)

Registration deadline: 21 January, 2026(Wednesday)

Remarks: If the Observatory issues a tropical cyclone warning signal No. 3 or above, or a red/black rainstorm warning signal on that day, please pay attention to the latest news on eClass.

***For any inquiries, please contact Ms. Jessie at 2450 2519.

★The list of selected participants will be announced on eClass and the school website on 26 January, 2026 (Monday). Parents are requested to check it by themselves.

★Parents are reminded that participation in the activity is purely voluntary; parents can choose freely.

Shun Tak Fraternal Association

Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

16 January, 2026 (Wednesday)

✂-----



Registration Form of 50 Years in Tung Tsz: Youth & Scout Journey

Student _____ (_____) will participate the event of 50 Years in Tung Tsz: Youth & Scout Journey.

(1) Parent name _____ (Relationship: _____ Tel: _____)

(2) Parent name _____ (Relationship: _____ Tel: _____)

Parent Signature: _____

Date: _____